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Betreft: FANC-brief aan Electrabel

Geachte Minister,

Wij hebben uw brief goed ontvangen en ook wij blijven een groot belang hechten aan een
transparante wederzijdse informatie-uitwisseling over nucleaire veiligheid.

Electrabel heeft effectief een door het Koninklijk Besluit houdende de veiligheidsvoorschriften voor
kerninstallaties opgelegde risicoanalyse voor brand uitgevoerd. Dit Koninklijk Besluit is gebaseerd op
de referentieniveaus die door WENRA werden voorgesteld.

In hun studie weerhield deze exploitant de strengste en meest conservatieve hypotheses, waardoor
een resultaat en analyse werden bekomen die een veel te hoge frequentie qua mogelijk risico qua
brand opgaf, om aanvaardbaar en/of realistisch te kunnen zijn. Het is goed om streng te zijn, maar de
methodologie en de resultaten moeten wel correct en realistisch zijn.

Electrabel heeft nu een nieuwe methodologie voor de risicoanalyse voor brand voorgesteld en het
FANC heeft die ook goedgekeurd. Electrabel zal de risicoanalyse aan de hand van deze aangepaste
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methodologie de komende maanden opnieuw uitvoeren, wat tot meer realistische resultaten zal
leiden.

Het FANC drukte in een brief ook haar bezorgdheid uit over de veiligheid in de Belgische
kerncentrales en over de houding van Electrabel ten opzichte van de veiligheidscultuur.

In het kader van de veiligheidscultuur stelde het FANC afgelopen jaar twee Pro Justitia’s op tegen
Electrabel, omdat er inbreuken werden gepleegd tegen de veiligheidsprocedures in de kerncentrale
van Tihange.

Het agentschap wil benadrukken dat er nooit een reëel gevaar is geweest, maar het FANC hanteert
de strengste normen qua nucleaire veiligheid. Deze brief dateren van de zomer van 2016 en hoewel
het FANC vaststelde dat Electrabel intussen reeds belangrijke acties ondernam om tegemoet te
komen aan de opmerkingen, moeten er nog steeds cruciale stappen worden genomen om de
veiligheidscultuur op het gewenste hoge niveau te brengen.

Het FANC volgt dit verder van nabij op en zij zullen tijdens hun regelmatige contacten met de
Autoriteit Nucleaire Veiligheid en Stralingsbescherming over deze kwestie en over andere dossiers
transparant blijven communiceren.

Hopende u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben

Hoogachtend,

Jan Jambon

Vice-EyteMinistr
MIpi van Veiligheid en Binnenlandse Zaken


